
Zápis ze setkání Pastorační rady farnosti Světlá nad Sázavou

Setkání Pastorační rady farnosti Světlá nad Sázavou proběhlo 6. 6. 2024

Program:
1. Reflexe uplynulého období liturgického roku
9. 5. – Nanebevstoupení Páně; 19. 5. – Seslání Ducha Svatého, pouť do Nezdína; 25. 5. 
– Hubertská mše; 26. 5. – Nejsvětější Trojice; 30. 5. – Těla a Krve Páně; 7. 6. – Nejsvětější  
Srdce Ježíšovo
2. Příprava pro následující období liturgického roku
3. Farní den 14. 9. 2024
4. Různé

ad 1. 

 Členové PRF provedli reflexi uplynulého liturgického období, kdy proběhla např. pouť 
do Nezdína, nebo Hubertská mše. Poděkování patří paní Brhelové za vedení nedělních 
májových pobožností.

 Proběhlo několik brigád na vnitřní omítky kostela, kterých se zúčastnilo zhruba 40 
brigádníků a odpracovalo se 260 hodin. Děkujeme všem, kteří se do této akce zapojili, 
ať  už  se  to  týkalo  samotných oprav,  úklidu,  nebo přípravy  občerstvení.  Po  dílčích 
úpravách  a  důkladném  vyschnutí  omítek  navážeme  na  tyto  opravy  koncem  léta 
vybílením příslušných míst  kostela.  Abychom omezili  vlhkost  v kostele,  musíme se 
zamyslet nad jeho lepším provětráváním (otevření bočních dveří zajištěných mřížemi 
apod.).

 Tento týden nás navštívil otec Jakubovič z Misijní společnosti sv. Vincenta de Paula, 
aby nás seznámil  s konceptem lidových misií.  Lidové misie představují  desetidenní 
program  směřující  k vnitřní  obnově.  Předchází  jim  půlroční  příprava.  Otevírá  se 
prostor  pro  nás  všechny,  abychom  se  jako  farnost  nad  touto  nabídkou  zamysleli. 
Pokud vás budou zajímat podrobnosti, obraťte se na členy farní rady, nebo na farníky, 
kteří se tohoto setkání zúčastnili. Můžeme to také tematizovat na Farním dnu.

 Máme za sebou také Noc kostelů. Děkujeme všem účastníkům a organizátorům, kteří 
program  připravili.  Zvláště  děkujeme  za  přípravu  paní  K.  Mühlfaitové  a  paní 
I. Kovandové  a celému  sboru  pod  vedením  Standy  Mühlfaita.  V boční  lodi  kostela 
u oltáře Panny Marie si můžete prohlédnout výstavu biblí, která zde bude cca 14 dní.

ad 2., 4. Co nás čeká v následujícím období:

 Pastorační  rada  se  přes  léto  setkávat  nebude,  nadále  se  ale  bude  pokračovat 
v rozpracovaných projektech. 



 Stále  se  řeší  úprava  kolem  kostela  a  chodníček;  časově  jsme  vázáni  na  firmu 
nasmlouvanou městem.

 Bude probíhat výběr židlí (návrhy na nástěnku Prášek V.)
 Probíhají nabídky na úpravu televizního okruhu a zabezpečení kostela.
 Plánujeme nákup alb  pro  ministranty  a  následně budeme řešit  ornáty  pro  kněze. 

(Prášková-SNS, Prášková-DB, Mühlfaitová)

ad 3. 

 Po prázdninách nás čeká společné setkání. Termín Farního dne byl stanoven na 14. 9. 
2024,  plánujeme  ho  v  podobném  duchu jako  vloni.  Ohlédneme  se  za  uplynulým 
rokem, setkání farníků bude provázet hudba, dobré jídlo a pití. Kdokoli by se chtěl 
připojit k organizaci, je vítán. 

Zapsala 7. 6. 2024 Marie Prášková


